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§ 130  

Anmälan av nya frågor 

Tekniska nämnden beslutar 
att frågorna får ställas senare under sammanträdet.  

Sammanfattning 
Sture Jonsson (MP) och Pär Söderström (S) vill ta upp nya frågor.  
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§ 131  

Information om utbildning i dataskyddsförordningen 

Sammanfattning 
Kommunjurist Anders Göransson informerar om dataskyddsförordningen som 
börjar gälla den 25 maj 2018 och ersätter den nu gällande Personuppgiftslagen 
(PuL). 

För att skydda medborgarnas rättigheter gällande personuppgifter har EU infört 
en ny lagstiftning (dataskyddsförordningen). Den berör alla verksamheter som 
behandlar personuppgifter. Att bryta mot lagstiftningen kan ge allvarliga 
konsekvenser. Därför ska samtliga medarbetare och förtroendevalda gå en 
utbildning om dataskyddsförordningen. Via e-posten kommer man att få korta 
lektioner på 2-5 minuter en gång per vecka.  

Varje nämnd är personuppgiftsansvarig för all hantering av personuppgifter 
inom respektive verksamhetsområde. 
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§ 132  

Information om ny teknik vid fibernedläggning 

Sammanfattning 
Anna-Carin Pålsson från Fiberstaden informerar om en ny teknik vid 
fibernedläggning. 

Spårfräsning med diamantverktyg för kanalisation till fiberoptik, för bredband, 
kan idag ske med en metod benämnd "micro trenching". 

Tekniken går ut på att med en maskin fräsa ett cirka 25 mm brett och 30-40 cm 
djupt spår i asfalten. Kanalisationsrör matas samtidigt ner i spåret allt eftersom 
maskinen arbetar sig framåt, och därefter fylls spåret igen. Allt sker i ett svep. 

Spårfräsningen per dag motsvarar ca 8-10 st grävmaskiner. Metoden innebär 
avsevärt mindre trafikstörningar, lägre koldioxidutsläpp och lägre 
asfaltförbrukning.  

Tjänsten ska upphandlas snart. 
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§ 133  

Ordförande informerar 

Sammanfattning 
Sjöbodarna har utsatts för omfattande skadegörelse där belysningen har skadats 
med spett. Skadan är nu åtgärdad. 
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§ 134 Dnr 2017-000087 - 042 

Ekonomisk rapport 

Sammanfattning 
Agneta Johansson, förvaltningsekonom, redovisar årets resultat fram till och 
med oktober 2017 för tekniska förvaltningen. Total nettokostnad 52,3 Mkr 
jämfört mot en budget på 50,9 Mkr.  

Nedanstående kostnader till och med oktober 2017 redovisas. 

 Utfall 
Mkr 

Budget 
Mkr 

Vinterväghållning 

Övrigt bl.a. snö, VA, 
sophämtning (fast.avd.) 

Energi (fast.avd.) 

Skador (fast.avd.) 

Bostadsanpassning 

7,2 

7,9 
 

23,3 

2,8 

3,1 

9,1 

9,1 
 

27,4 

1,2 

5,3 
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§ 135 Dnr 2017-000596 - 042 

Budgetuppföljning 2018  

Sammanfattning 
Agneta Johansson, förvaltningsekonom, redovisar budgetarbetet per 
verksamhet. Mark och mätning, transport, gata-park, teknisk service, kosten 
och vatten och avlopp är klara med sina budgetar. Kvar är centralt, fastighet, 
återvinningen och avfall. 
 
Verksamheterna håller nu på med sina risk- och konsekvensanalyser som 
kommer att redovisas på nämndens sammanträde i december.  
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§ 136 Dnr 2017-000758 - 299 

Kvalitetsmätning bland kommunala lokalhyresgäster 

Sammanfattning 
Eva Sundin-Jonsson, verksamhetschef för lokalvården, Anders Jonsson, 
enhetschef för marknadsenheten på fastighetsavdelningen, och Erik Pettersson, 
driftchef på fastighetsavdelningen, redovisar resultatet av en enkätundersökning 
som är genomförd våren 2017 riktad till lokalhyresgäster i kommunen.  
122 st enkäter har skickats ut och svarsfrekvensen var 72,1 %.  

Fastighetsavdelningen får i huvudsak medelbetyg inom samtliga frågeområden. 

På frågorna som gällde lokalvården var 83 % av de tillfrågade nöjda.  
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§ 137 Dnr 2017-000651 - 100 

Yttrande över parlamentarisk översyn av 
samhällsbyggnadsområdet i Hudiksvalls kommun 

Tekniska nämnden beslutar 
att meddela kommunstyrelsen att nämnden tagit del av remissen, samt 

att skicka tekniska förvaltningens synpunkter för beaktande till 
kommunstyrelsen.  

Sammanfattning 

Organisationsförändringen på nämndnivå 
Tekniska förvaltningen delar problembilden och stora delar av analysen av 
situationen. Att renodla det politiska ansvaret för de strategiska frågorna inom 
mark, exploatering, etablering och planpolitik är önskvärt och förvaltningen 
anser att hemvisten för dessa frågor är kommunstyrelsen. 

Dock bör kommunstyrelsen, för att nå önskad effekt, gå längre än det liggande 
förslaget gör och besluta om att även framtagandet av detaljplaner organiseras 
under kommunstyrelsen. Först då mark- och exploateringspolitik och 
planpolitik samlas under samma beslutande nämnd kan eftersträvade effekter 
uppnås. I dagsläget hanterar, något förenklat, kommunstyrelsen vad-frågan, 
tekniska nämnden hur-frågan och byggnadsnämnden när-frågan. Att samla 
dessa under en och samma nämnd skulle sannolikt innebära att man når den 
effektivare beslutsprocess man eftersträvar genom förslaget. 

Att enbart flytta hur-frågan riskerar innebära att man missar målet men ändå 
blir stående med de negativa konsekvenserna som förslaget riskerar ge upphov 
till. 

Organisationsförändringen på förvaltningsnivå 
Ofullständiga underlag 

För att kunna bedöma konsekvenserna av ett genomfört förslag krävs 
emellertid en mer omfattande utredning, då underlaget i dagsläget saknar den 
tydlighet som krävs för ett slutligt ställningstagande. Ett beslut med nuvarande 
underlag kräver att man gör ett antal antaganden, som i sämsta fall är oriktiga. 

Exempel 

Omfattas hela marksektionen av förslaget? Miljökompetens bör finnas 
representerad på mark- och exploateringsenheten under kommunstyrelsen. Det 
framgår dock inte av förslaget om det är avsikten. 
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Är tanken att de miljö- och fiskevårdsprojekt som bedrivs på marksektionen ska 
flyttas tillbaka till kommunledningsförvaltningen? Det framgår inte av förslaget. 

Är avsikten att även löpande förvaltningsåtgärder inom mark och exploatering 
ska överföras till kommunstyrelsen, exempelvis servitut för jordvärme eller 
båtplats? Det framgår inte av förslaget. 

Hur ska marksektionens investeringsprojekt hanteras? Ska dessa följa med 
marksektionen eller ligga kvar hos tekniska förvaltningen? Om de ska ligga 
kvar, hur ska ansvaret fördelas? Det framgår inte av förslaget. 

Redan genomförda åtgärder 

Det bör också poängteras att åtgärder, för att adressera just denna problembild, 
redan vidtagits inom organisationen. 

(1) Den i juni 2016 antagna markanvisningspolicyn berör dessa frågor och 
ställer upp ett antal regler som syftar till att räta ut några otydligheter som 
förelegat i behörighetsfrågan. (2) I samband härmed har man även justerat 
delegationsramarna på så sätt att kommunstyrelsen fått en utökad ram från 
1Mkr till 3Mkr. (3) Plansidan och marksektionen har, som ett första steg av 
flera, beslutat om ett gemensamt ansvar för framtagande av detaljplaner. 
Marksektionen är beställare av egna detaljplaner men också en medskapare av 
själva innehållet. Detta för att effektivisera planprocesserna samt skapa 
möjlighet för planarkitekterna att koncentrera sitt arbete mot det som endast de 
kan utföra. Det finns delar av en detaljplan som marksektionen själva kan 
utreda och beskriva, främst tekniska frågor - där kunskapen på förvaltningen är 
god. Ett genomförande av förslaget riskerar att, över tid, påverka 
marksektionens möjlighet att bidra i skapandet av detaljplaner då kännedom om 
tekniska förvaltningens verksamheter minskar om marksektionen såväl fysiskt 
som organisatoriskt lämnar tekniska förvaltningen. (4) Det finns goda 
förhoppningar om att den beslutade flytten, av plan och bygg samt 
miljökontoret, till blå huset kommer underlätta ett samarbete mellan 
förvaltningarna avseende våra kommungemensamma detaljplaner. 

Effekterna av de ovannämnda besluten, de nya metoderna och den fysiska 
närheten, bör därför utvärderas innan fler förändringar görs i 
förvaltningsorganisationen. 

Nya gränssnitt 

Förvaltningens bedömning är att de sannolika fördelar som uppnås vid ett 
genomförande av förslaget riskerar att överskuggas av de troliga nackdelar som 
uppstår i gränssnitten mot tekniska förvaltningen. Detta behöver utredas 
närmare. 

Konsekvensanalysen för byte av organisatorisk hemvist och fysisk placering för 
hela eller delar av mark- och exploateringspersonalen är inte genomförd och 
komplexiteten i det bör inte underskattas. Många väl fungerande samarbeten 
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riskerar bli lidande för att förbättra ett annat. Markfrågor och markjuridik är en 
central del i all fysisk infrastruktur. Verksamheterna Avfall, VA, Gata/park, 
Trafik, Fastighet, Mätning har alla löpande frågor gällande servitut, arrenden, 
ledningsrätter, markåtkomst, ansvarsfrågor, planfrågor, saneringsfrågor, 
förrättningar, samfälligheter, gemensamhetsanläggningar, mätfrågor, GIS m.m. 
Dessa frågor är ofta svåra och komplicerade att utreda och kräver bra 
samarbeten inom tekniska förvaltningen. Förvaltningens bedömning är det 
finns risk för att servicegraden från mark- och exploateringsenheten, gentemot 
övriga infrastruturverksamheter, minskar till följd av omorganisationen. 

Möjliga alternativ 

Förvaltningen ser flera tänkbara alternativ till föreslagna åtgärder som skulle 
kunna ge samma eftersträvade effekter men innebära mindre ingripande 
åtgärder. En möjlighet är att för strategiska ärenden, på liknande sätt som i 
Havsläge Hudik, överföra ansvaret från tekniska nämnden till 
kommunstyrelsen. I ett sådant förslag kvarstår marksektionens organisatoriska 
hemvist men i strategiska frågor arbetar man på uppdrag av kommunstyrelsen. 
Genom ett sådant grepp försäkrar man sig om att de befarade problemen med 
nya gränssnitt inte uppstår. Naturligtvis behöver även detta förslag 
genomarbetas för att verkligen kunna ta ställning till det. 

Samlad bedömning 

Förvaltningens samlade bedömning är att föreslå tekniska nämnden att 
rekommendera kommunstyrelsen att återremittera förslaget för 
tjänstemannautredning. I en sådan utredning kan ovanstående frågor och 
otydligheter belysas och övervägas innan beslut tas. 

Arbetsutskottet beslutade att utan eget förslag lyfta ärendet till tekniska 
nämnden för beslut.  

Beslutsgång 
Delshad Saleh (V) föreslår att meddela kommunstyrelsen att nämnden tagit del 
av remissen, samt att skicka tekniska förvaltningens synpunkter för beaktande 
till kommunstyrelsen.  

Beslutsunderlag 
• Slutförslag "Parlamentarisk översyn av samhällsbyggnadsområdet" 

• Tekniska förvaltningens tjänsteutlåtande 6 oktober 2017 

• Tekniska nämndens arbetsutskotts protokoll 23 oktober, § 88 

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§ 138 Dnr 2017-000716 - 261 

Upplåtelse oljebergrum 

Tekniska nämnden beslutar 
att godkänna förslag till arrendeavtal avseende oljebergrummen under 
Köpmanberget.  

Sammanfattning 
Tekniska förvaltningen har under en längre tid undersökt olika möjligheter till 
framtida användning av de, numer, sanerade oljebergrummen. Samtal har bland 
annat förts med Värmevärden som har undersökt och utrett hur, och under 
vilka förutsättningar, bergrummen kan nyttjas för säsongslagring av värme.  

Samtalen har utmynnat i ett förslag till arrendeavtal. 

I samband med detta kommer kommunen, under förutsättning att Holmen och 
Lantmännen bär sina delar av saneringskostnaden, att överta ansvaret från 
Holmen och Lantmännen som uppstått genom parternas gemensamma 
verksamhetsutövande i oljebergrummen.  

Beslutsgång 
Delshad Saleh (V), Bengt-Åke Nilsson (C), Kjell Persson (S), Sture Jonsson 
(MP), Uno Jonsson (S), Kerstin Rask (S), Börje Sundin (S), Thomas Sundlöf 
(M), Monica Flöjt (S) och Cecilia Natander (M) yrkar bifall till arbetsutskottets 
förslag.  

Beslutsunderlag 
• Tekniska förvaltningens tjänsteutlåtande 3 oktober 2017 

• Förslag till arrendeavtal 

• Tekniska nämndens arbetsutskotts protokoll 23 oktober 2017, § 89 
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§ 139 Dnr 2017-000646 - 250 

Yttrande om riktlinjer för bostadsförsörjning i 
Hudiksvalls kommun 

Tekniska nämnden beslutar 
att förvaltningens synpunkter får utgöra nämndens yttrande över riktlinjer för 
bostadsförsörjning i Hudiksvalls kommun.  

Sammanfattning 
Tekniska nämnden har ombetts yttra sig om nya riktlinjer för 
bostadsförsörjningen i kommunen. Tekniska nämnden har följande synpunkter. 

5.1 
Det finns ständigt antagna detaljplaner för minst 150 bostäder i form av både flerbostads- 
och enbostadshus, hyresrätt, bostadsrätt och äganderätt samt i olika delar av kommunen. 
Planberedskapen beaktar också olika gruppers särskilda bostadsbehov. 

Kommentar: Att ha en målsättning om ett fast antal bostäder bjuder vissa 
svårigheter, då en detaljplan sällan redovisar antalet bostäder. Måttet bör nog 
snarare kopplas mot antalet kvadratmeter byggbar yta, alternativ ett antagande 
om att en standardbostad består av 80 kvm och att man därigenom kan 
redovisa antal bostäder. Det är dock viktigt att notera att en sådan siffra endast 
ger en fingervisning. Exploatörens val av bostadsstorlekar påverkar i hög grad 
hur många bostäder som sedan byggs.  

I analysen påpekas att detaljplanearbetet påverkas tydligt av efterfrågan och att 
efterfrågan är störst i anslutning till Hudiksvalls stad och i närheten av de större 
tätorterna. Förvaltningens bedömning är att efterfrågan i anslutning till de 
större tätorterna (Hudiksvall undantaget) inte är så stor som antyds i 
riktlinjerna. Vidare konstateras att de framtagna LIS-områdena kan användas 
som ett verktyg som kommunen kan använda aktivt för att möjliggöra 
nyproduktion av bostäder i attraktiva lägen på landsbygden. Här delar 
förvaltningen bedömningen att LIS-områden är viktiga för att ändå kunna 
möjliggöra nyproduktion i övriga kommunen. Genom skapandet av LIS-
områden kan kommunen därför, den låga efterfrågan till trots, möjliggöra 
nyproduktion på attraktiva tomter i strandnära lägen i övriga delar av 
kommunen.   

I ett stycke påtalas dock att det, ur flera hållbarhetsaspekter, är angeläget att 
utnyttja redan befintlig service och infrastruktur. Förtätningar inom befintliga 
bostadsområden eller nyanläggningar av bostäder i närheten av befintliga 
områden är därför att föredra. På så sätt kan de nya bostäderna bidra till att en 
service med sviktande befolkningsunderlag kan behållas, eller att underlaget blir 
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så stort att servicen kan byggas ut, i ett bostadsområde. Denna analys har sedan 
legat till grund för följande skrivning. 

Kommunen prioriterar särskilt tillgång till befintlig service (t.ex. bredband, VA, skolor, 
livsmedel och kollektivtrafik) när den tar fram nya detaljplaner för bostäder. 

Kommentar: Här gör förvaltningen en delvis annan bedömning. Skrivningen 
riskerar att innebära ett försvårande av exploatering utanför Hudiksvalls stad. 
Det starkaste verktyget kommunen förfogar över utanför Hudiksvalls stad är 
LIS-områden. LIS-områdenas läge uppfyller ofta inte alla krav på befintlig 
service, varför skrivningen riskerar att försvåra en utbyggnad av LIS-områdena.  

Efterfrågan och marknadsintressen styr redan mot Hudiksvalls stad. Med den 
föreslagna skrivningen, utifrån hållbarhetsaspekter, riskerar man att ytterligare 
koncentrera nybyggnationer till redan efterfrågade områden. 

På samma sätt som Trafikverkets användande av samhällsekonomiska analyser, 
där man väger kostnader mot nyttoeffekter, riskerar denna skrivning att 
resultera i att all kraft och energi riktas mot redan väl utbyggda och 
välbefolkade områden.   

Förvaltningen föreslår därför att 5.1.1 kompletteras med följande skrivning: 

”Oaktat ovanstående, ska kommunen också verka för en successiv utbyggnad 
av de utpekade LIS-områdena och därigenom möjliggöra en utveckling i hela 
kommunen.” 

5.2.1 
Kommunen arbetar aktivt med att förvärva strategiska markområden lämpliga för framtida 
bostadsbebyggelse. 

Kommentar: Om det inte redan finns bör medel avsättas för strategiska 
markförvärv. Ramar och riktlinjer bör även beslutas eftersom en budgivning går 
förhållandevis fort. Att buda på mark och villkora budet med ett framtida 
godkännande i kommunfullmäktige är inte uppskattat hos säljare.  

Beslutsgång 
Delshad Saleh (V) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.  

Beslutsunderlag 
• Remissinbjudan - riktlinjer för bostadsförsörjning i Hudiksvalls kommun 

• Tekniska förvaltningens tjänsteutlåtande 4 oktober 2017 

• Tekniska nämndens arbetsutskotts protokoll 23 oktober 2017, § 90 

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen 



 

Tekniska nämnden 

PROTOKOLL 
Sida 
18(29) 

Sammanträdesdatum 
2017-11-06 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 140 Dnr 2017-000236 - 008 

Återremiss av motion om bevakning och planering av 
tillgänglighetsarbetet 

Tekniska nämnden beslutar 
att uppdra till ordförande Annika Huber att kontakta representanter från de 
andra berörda nämnderna för att se vad som kan göras.  

Sammanfattning 
Jonas Holm (M) har den 15 mars 2016 lämnat en motion om bevakning och 
planering av tillgänglighetsarbetet. I motionen föreslås: 

1. Att ge huvudansvaret för planeringen av tillgänglighetsarbetet till en person 
på kommunledningskontoret. 

2. Att en tillgänglighetsplan upprättas på kort och lång sikt. 

3. Att definiera vilka kommunala badplatser som ska tillgänglighets anpassas 
under de närmaste fem åren. 

4. Att avsätta medel i kommande budgetar för åren 2017-2021 med ett belopp 
på minst 2 Mkr årligen. 

Ärendet har överlämnats till social- och omsorgsnämnden för yttrande över 
punkt 1-2 samt till tekniska nämnden och kultur- och fritidsnämnden för 
yttrande över punkt 3. Kommunledningsförvaltningen har sammanfogat 
yttrandena och skrivit fram ett förslag att avslå motionens första och fjärde att-
sats samt att anse att-satserna två och tre besvarade. 

Vid kommunstyrelsens allmänna utskotts sammanträde den 21 september 2017 
beslutades att återremittera motionen till berörda nämnder med bakgrund av 4:e 
att-satsen. 

Vad kan prioriteras om för att kunna bifalla punkt fyra?  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens allmänna utskotts protokoll 21 september 2017, § 97 

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsens allmänna utskott 

 

 



 

Tekniska nämnden 

PROTOKOLL 
Sida 
19(29) 

Sammanträdesdatum 
2017-11-06 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 141 Dnr 2017-000481 - 035 

Medborgarförslag om grindar på gång- och cykelväg 
i Idenor 

Tekniska nämnden beslutar 
att bifalla medborgarförslaget.  

Sammanfattning 
Förslagslämnaren föreslår att grindar sätts upp på gång- och cykelväg mellan 
Svarttjärnsvägen och Mörttjärnsvägen i Idenor. Detta med anledning av att det 
är många som kör olika motorfordon på aktuell sträcka allt från personbilar till 
fyrhjulingar och snöskotrar trots att det är en gång- och cykelväg. Kommunen 
sätter ut gråsuggor under sommaren med det är enligt förslagslämnaren även 
problem under vintern. Det brukar dessutom dröja för kommunen att sätta ut 
dessa gråsuggor på våren så det är motortrafik på gång- och cykelvägen under 
stor del av året. 

Tekniska förvaltningen svarar 
Enligt trafik- och utredningssektionen är grindar som används på gång- och 
cykelvägar egentligen till för att få ner farten på cyklister som ska korsa en 
väg/gata ut från en gång- och cykelväg, inte att förhindra motortrafik som 
efterfrågas i detta förslag, då krävs vanligtvis kraftigare åtgärder. 

Men trafik- och utredningssektionen tror i detta fall att grindarna kan få viss 
efterfrågad effekt då den aktuella gång- och cykelvägen kan uppfattas som 
”vanlig” gata på grund av dess placering trots att den är uppmärkt som gång- 
och cykelväg. Det är dessutom en genväg från Mörttjärnsvägen till 
Svartjärnsvägen. 

Med detta förslag förstärks uppmärkningen av gång- och cykelvägen med 
grindarna och ett hinder skapas. Vidare får vi ett naturligt farthinder för främst 
cyklister som ska korsa Mörtjärnsvägen från Svarttjärnsvägen och därmed har vi 
skapat en säkrare gång- och cykelväg. 

Åtgärden kommer troligen inte förhindra all olovlig trafik på sträckan då detta 
är en mer moralisk fråga, men försvårar eller förhindrar vi några med denna 
enkla lösning så är det bara en vinst för trafiksäkerheten i området.  

Tekniska förvaltningen tackar för förslaget.  

Beslutsgång 
Bengt-Åke Nilsson (C) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.  



 

Tekniska nämnden 

PROTOKOLL 
Sida 
20(29) 

Sammanträdesdatum 
2017-11-06 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

Beslutsunderlag 
• Medborgarförslag 5 juni 2017 

• Tekniska förvaltningens tjänsteutlåtande 4 september 2017 

• Tekniska nämndens arbetsutskotts protokoll 23 oktober 2017, § 91 

Beslutet skickas till 
Förslagsställaren 

 

 



 

Tekniska nämnden 

PROTOKOLL 
Sida 
21(29) 

Sammanträdesdatum 
2017-11-06 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 142 Dnr 2017-000710 - 511 

Parkeringsförbud på Radhusgatan, Iggesund 

Tekniska nämnden beslutar 
om parkeringsförbud på södra sidan på Radhusgatan, Iggesund, enligt lokal 
trafikföreskrift 2184 2017:106. 

 Bilaga 

Beslutet har fattats med stöd av 10 kap. 1 § andra stycket 16 och 3 § första 
stycket trafikförordningen (1998:1276).  

Sammanfattning 
Radhusgatan har under sommaren byggts om och man har tagit gatuområde för 
att anlägga en separerad gång- och cykelväg på norra sidan av Radhusgatan. 
Resultatet av denna åtgärd är att delar av den södra sidan på Radhusgatan blir 
för smal för att låta bilar parkera på.  

I projekteringen för anläggningen av gång- och cykelvägen efter Radhusgatan 
har projektören ritat in två parkeringsförbud på den södra sidan av 
Radhusgatan som trafik- och utredningssektionen föreslår tekniska nämnden att 
anta. 

Del 1 
Parkeringsförbud på södra sidan Radhusgatan till och med 95 meter öster om 
korsning länsväg 583 

Del 2 
Parkeringsförbud på Radhusgatans södra sida från och med 310 meter öster om 
korsning länsväg 583.  

Beslutsunderlag 
• Tekniska förvaltningens tjänsteutlåtande 5 oktober 2017 

• Tekniska nämndens arbetsutskotts protokoll 23 oktober 2017, § 92 

 

 



 

Tekniska nämnden 

PROTOKOLL 
Sida 
22(29) 

Sammanträdesdatum 
2017-11-06 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 143 Dnr 2017-000723 - 620 

Information om samverkan med elevråd 

Sammanfattning 
Lärandenämndens arbetsutskott kommer att träffa gymnasiets och 
högstadieskolornas elevrådsordföranden och vice ordföranden för dialog och 
frågor. Innan träffarna ska politiker respektive elever skicka sina frågor till 
varandra, för att alla ska få en chans att förbereda sig inför träffen. 

Det kommer att bli tre träffar per år, fördelat på två träffar under höstterminen 
och en träff på vårterminen. Övriga nämnder är välkomna att lämna in frågor 
inför träffarna.  

 

 



 

Tekniska nämnden 

PROTOKOLL 
Sida 
23(29) 

Sammanträdesdatum 
2017-11-06 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 144 Dnr 2017-000088 - 000 

Svar på tidigare ställd fråga om målning av p-rutor i 
Iggesunds centrum 

Sammanfattning 
Vid tekniska nämndens sammanträde den 9 oktober ställde Pär Söderström (S) 
fråga om målning av p-rutor i Iggesund. 

Svar:  Målning pågår, men tidpunkten beror på prioriteringsordning och väder.  

 

 



 

Tekniska nämnden 

PROTOKOLL 
Sida 
24(29) 

Sammanträdesdatum 
2017-11-06 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 145  

Nya frågor 

Sammanfattning 
Sture Jonsson (MP) frågar om träden kommer att försvinna när 
centrumhållplatsen vid Fyren/Bromansparken anläggs. 

Svar: Osäkerhet om detta råder. Men något enstaka träd kan eventuellt 
 försvinna till förmån för busskurerna. Området är inte färdigritat ännu. 

Pär Söderström (S) tar upp vägförhållandena i Långviken och på bron vid regn. 
Det samlas mycket vatten på vägbanan.  

Svar:  Detta är Trafikverkets väg. Jan Kroppegård och Sara Johansson tar med 
sig frågan.  

 

 



 

Tekniska nämnden 

PROTOKOLL 
Sida 
25(29) 

Sammanträdesdatum 
2017-11-06 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 146  

Anmälan av delegeringsbeslut 

Tekniska nämnden beslutar 
att godkänna redovisningen av fattade delegeringsbeslut.  

Sammanfattning 
Tekniska nämnden har överlåtit sin beslutanderätt till utskott, ordförande samt 
till teknisk chef enligt fastställd delegeringsordning. Teknisk chef har 
vidaredelegerat beslutanderätten i vissa ärenden till arbetsledare och 
handläggare. 

Dessa beslut ska redovisas till tekniska nämnden. Redovisningen innebär inte 
att tekniska nämnden får ompröva eller fastställa delegeringsbesluten. Däremot 
får nämnden återkalla beslutanderätt. 

1. Tillfälliga lokala trafikföreskrifter, 46/2017 

2. Försäljning av fastighet, 47/2017 

3. Bostadsanpassningsbidrag september 2017, 48/2017 

4. Parkeringstillstånd för rörelsehindrade september 2017, 49/2017 

5. Tekniska nämndens arbetsutskott 2017-10-23, 50/2017 

 

 



 

Tekniska nämnden 

PROTOKOLL 
Sida 
26(29) 

Sammanträdesdatum 
2017-11-06 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 147  

Arbetsmiljöinformation 

Sammanfattning 
En reflektion efter dagens föredrag om dataskyddsförordningen är att detta 
skapar osäkerhet och stress i redan idag pressade arbetssituationer.  

 

 



 

Tekniska nämnden 

PROTOKOLL 
Sida 
27(29) 

Sammanträdesdatum 
2017-11-06 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 148 Dnr 2016-000811 - 006 

Meddelanden 

Sammanfattning 
Meddelas tekniska nämnden och läggs till handlingarna. 

1. Kommunstyrelsen 2017-10-10 § 136 
Enångers båtsällskap ansöker om lån för drift av gästhamn vid Borka 
brygga 

2. Kommunstyrelsen 2017-10-10 § 140 
Organisation av rekryteringsenheten 

3. Kommunfullmäktige 2017-09-25 § 108 
Utökat verksamhetsområde för kommunalt vatten i Lingarö 

4. Kommunfullmäktige 2017-09-25 § 112 
Motion om att se över kommunens bidragsnormer till enskild väghållning i 
kommunen  

 

 



 

Tekniska nämnden 

PROTOKOLL 
Sida 
28(29) 

Sammanträdesdatum 
2017-11-06 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 149  

Förvaltningen informerar 

Sammanfattning 
Jan Kroppegård, projektledare, lämnar en lägesrapport om Kattvikskajen.  

 

 



 

Tekniska nämnden 

PROTOKOLL 
Sida 
29(29) 

Sammanträdesdatum 
2017-11-06 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 150  

Utbildning i lokala trafikföreskrifter 

Sammanfattning 
Enligt tekniska nämndens reglemente är nämnden kommunens trafiknämnd 
och ska fullgöra de trafikuppgifter som avses i första paragrafen lagen 
(1978:234) om nämnd för vissa trafikfrågor.   

Sara Johansson, verksamhetschef på trafik- och utredningssektionen, och Peter 
Sjödén, trafikingenjör, utbildar nämnden i lokala trafikföreskrifter.  
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